
 
Valtuustoaloite / Suojatien tekeminen Vihannin monitoimitalon ja urheilukentän välille, 
valtuutettu Meeri Pääkkö 
 
Kaupunginhallitus 04.04.2022 § 152 
  
  
 
Valmistelija Kuntatekniikan päällikkö Paula Pihkanen 
 
 Valtuutettu Meeri Pääkön esittämä Raahen Perussuomalaiset 

valtuustoryhmän valtuustoaloite 28.2.2022: 
 
 Päiväkodin siirtyessä uuden monitoimitalon yhteyteen sekä Lampinsaaren 

koulun lakkauttamisen myötä Vihannin monitoimitalon ympäristössä 
liikenne ja pienten kulkijoiden määrä on lisääntynyt huomattavasti. 
Esitänkin suojatien tekemistä urheilukentän ja koulun välille, rakennetun 
ympäristön lautakunnan investointien työohjelmassakin mukana olevan, 
Vihannin koulun lähialueen kevyen liikenteen turvallisuuden parantamisen 
yhteydessä. 

 
 Kuntatekniikan päällikkö Paula Pihkasen vastaus 11.3.2022: 
 
 Meeri Pääkkö esittää suojatien tekemistä urheilukentän ja Vihannin 

monitoimitalon välille, koulun lähialueen kevyen liikenteen turvallisuuden 
parantamisen yhteydessä. 

 
 Urheilukentän ja koulukeskuksen välillä olevan Eteläntien tienpitäjänä on 

Pohjois-Pohjanmaan Ely-keskus, joten kaupunki ei voi suojatietä 
Eteläntielle ilman Ely-keskuksen suostumusta toteuttaa. Koulukeskuksen ja 
urheilukentän välillä ei myöskään ole olemassa selkeää ylityspaikka, johon 
voisi suojatien tässä vaiheessa esittää. Ainut selkeä olemassa oleva kohde 
on Nujulanperäntien kevyen liikenteen väylän kohdalla, jossa nykyisin on 
jo suojatie.  

 
 Jos Vihannin urheilukentän alueen kevyen liikenteen verkosto jossain 

vaiheessa laajenee, niin siinä yhteydessä voidaan pyytää Pohjois-
Pohjanmaan Ely-keskukselta lupa Eteläntien suojatien toteuttamiseen. 

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Mattila Ritva 

 
Päätösesitys Esitetään kaupunginvaltuustolle: 

 
Annetaan valtuustoaloitteeseen kuntatekniikan päällikkö Paula Pihkasen 
valmistelema vastaus. 
 
Todetaan asia aloitteena loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös Hyväksyi esityksen. 
 
 



Kaupunginvaltuusto 25.04.2022 § 52 
    
259/00.01.04/2022    
 
 
Päätösesitys Kaupunginhallitus esittää kaupunginvaltuustolle: 
 
 Annetaan valtuustoaloitteeseen kuntatekniikan päällikkö Paula Pihkasen 

valmistelema vastaus. 
 
Todetaan asia aloitteena loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös Hyväksyi esityksen. 


